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Minnesanteckningar från institutionens ledningsgrupp 2006-03-22 
Närvarande. Ann-Margret Alsin, Jan-Erik Andersson, Lill Andersson, Ulla Dinger, Bo 
Johansson (ordf.) Jacques de Maré, Sven Järner, , Olle Nerman, Lars Westerlund. 
 
Schemaläggningsprocessen på Chalmers 
Informerar om att ett projekt avseende schemaläggning och lokalbokning pågår på Chalmers 
på uppdrag av GRUL. Målsättningen är att effektivisera schemaläggningen och att utnyttja 
lokalerna så effektivt som möjligt. Ulla (fakultetens representant) och Jeanette är med i 
projektet.  Förslag på policy hur schemaläggning ska gå till. Komma tillrätta med GU-
problematiken. Projektbeskrivning bifogas minnesanteckningarna! Ulla håller ILG 
informerade. 
 
Flytt av utbildningsprogram till Campus Lindholmen 
Bo informerar om de olika förslag som finns. Vi bör snarast tillsätta en grupp för att utreda 
konsekvenserna av olika förslag.  En remissomgång kommer i början av april. Förslag ska 
presenteras för styrelsen i slutet av april. Vid nästa ILG utser vi en grupp som kan arbeta 
vidare med detta. 
 
Koordinering av ex-jobb 
Serik Sagitov har hand om detta för Matematisk statistik, vilket bl.a. innebär ansvar för en 
hemsida där tidigare och pågående ex-jobb presenteras. För Matematik föreslår Sven och Jan-
Erik att Johan Jonasson tillfrågas, vilket ILG tycker är ett bra förslag. 
 
Forskning 
Det kommer att vara ett policymöte på fakulteten där det ska diskuteras vad man ska göra 
med pengarna som nu går till forskarskolan i bioinformatik. Totalt handlar det om 15 mkr 
som hädanefter kommer att tillfalla NF. Olles förslag är att jobba vidare med forskarskolan 
för ca 1/3 av pengarna. Olle lämnar synpunkter till Bo. 
 
Personalärenden 
Ann-Margret informerar om lagrådets remiss för tidsbegränsade anställningar. Den nya lagen 
kommer att träda i kraft 2007-07-01. Inom högskoleområdet har en enmansutredare tillsatts 
för att titta på ev. möjligheter till undantag. när det bl.a. gäller forskarassistenttjänster och 
timlärare. Doktorsbefattningar är unika för Chalmers. Här gäller dispositiva regler som kan 
förhandlas med facken. 
 
När det gäller övningsassistenter ska ett underlag med motivering lämnas till Inge Svensson 
för förhandling med de fackliga organisationerna. Tommy G. får i uppdrag att ta fram ett 
underlag. 
 
Alla har inte lämnar svar när det gäller bisysslor. Bo skickar påminnelse. 
 
Ekonomi 
Bo informerar om att finansiering av avtalspensioneringarna ska bekostas av institutionen, 
vilket kom som en total överraskning för hela ledningsgruppen. Bo och Lill kontaktar Björn 
O. för att reda ut detta. 
 



Arbetsmiljö 
Översyn av lärarnas arbetssituation. Gruppen önskar vänta med att informera om sitt arbete. 
 
Utbildning för chefer 
Första tillfället blir 12/4 och kommer då att handla om personalfrågor. 
 
Cyklar 
Förråd ställs till förfogande i närheten av godsmottagningen. Jan-Erik beslutar om vilka som 
ska få nycklar till förrådet. 
 
Pedagogiskt pris 
Möjligheten finns att föreslå en grupp eller en person till pedagogiskt pris på Chalmers. Bo 
uppmanar oss att vara aktiva i detta.  
 
Web-kurs 
Web-kurs i matematik har diskuterats. Ett förslag ska finnas 1/6. Representant från KTH 
kommer på fredag och håller ett föredrag kl. 8 på fredag. Viktigt att vi passar på att ställa 
frågor.  
 
Publikationsdatabas på GU.  
Fakulteten vill ha förslag på en person som kan lägga in vetenskapliga publikationer i 
publikationsdatabasen. Lill tar med sig uppgiften. 
 
Löner på GU  
Det är komplicerat att få en god lönestruktur på GU-delen av verksamheten. Bo har försökt att 
få doktorandstegen att överensstämma med Chalmers, vilket tyvärr inte verkar lyckas.  Detta 
skapar olyckliga omständigheter för våra doktorander. Fakulteten driver att vi ska förändra 
personalstrukturen så att det blir fler personer anställda på fakulteten men säger sig ha 
förståelse för att skillnaderna i lönestruktur försvårar det – men när vi väl sitter i 
löneförhandlingar är det mycket svårt att åstadkomma förändringar. 
 
Tentaronder 
Den diskussion om tentaronder som startats av Johan Jansson är inte avslutad. Ulla och Sven 
kommer att gå vidare med detta. 
 
Diskussionsforum 
Diskuteras policy kring math-all. Ska vi ha det som ett öppet diskussionsforum eller ska vi ha 
ett annatt webforum med redaktör. Vi återkommer till frågan. 
 


